
PROTOKdL Nr)OUilI/2013
z Sesji Rady Gminy Rybno odbytej w dniu 15 stycznia 2013 roku

w Sali Konferencyjnej Unpdu Gminy Rybno pod przewodnictwen
Pana Mariana Ligmana - Przewodnicz4cego Rady Gminy

Obrady rozpoczEto o godz. 9:00, zakoriczono o sodz.gi{}

Stan osobowy Rady - 15 radnych.

W obradach zgodnie z lisq obecnodci uczestniczylo 13 Radnych.

- lista obecnodci stanowi zalqcznik do protokolu

Nieobecni na sesji Radni Panowie Piotr Gurgielewi cz iLeszek Z*rzpwski usprawiedliwili
swoje nieobecnos6.

Spoza Rady Gminy w sesji uczestniczyli:

l. Pan Edmund Ligman - W6jt Gminy

a 2. Pan Miroslaw Karbowski - Sekretarz Gminy

3. Pani Zdzislawa Kanicz - Skarbnik Gminy

4. Pan Tomasz WEgrzynowski - Radny powiatu Dzialdowskiego

5. Publiczno5C - I osoba

- lista obecno6ci stanowi zal4cznik do protokolu.

Ad. 1i2.

i Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocno3ci obrad.

Pan Marian Ligrnan - Prznwodniczryy Rady Gminy otworzyl obrady )o(Vil sesji Rady
Gminy Rybno, powital Panie i Pan6w Radnych oraz go6ci. Stwierdzii, ze na stan na<fy 13
Radnych w obradach bierze udzial 13 Radnych, co stanowi kworum Rady do prowadzenia

, pfitwomocnych obrad i podejmowania prawomocnych uchwal.

-AAd.3 l
Ustalenie porzqdku obrad.

Ponedek obrad XXVII sesji Rady Gminy
l. Otwarcie sesji.
2. Stwierdzenie prawomocno6ci obrad.
3. Ustalenie porz4dku obrad.
4. Przyjgcie protokolu z )O(VII sesji Rady Gminy Rybno.
5. sprawozdanie z dzialalnodci Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Rybno za20l2 rok.
6. Podjpcie uchwal w nastEpujqcych sprawach:

1) Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rybno naIata20l3_2020,
2) Zmian w btdzecie Gminy Rybno na 20 1 3 rok,

7. Wolne wnioski i zapytania
8. Zamkniecie obrad



Pan Marian Ligman- rrzewo{ni9z3c1 Rady Gminy zwr6cil sig do Radnych i pana w6jta zpytanie.m 
"ry 

tt9! z Radnych lub.. pan yO;1 
"fr"iaty 

wnieS6 zrniany 
"tO, p"p-*i a"porz4dku obrad, jaki Radni oFzSrmali w zawiadomieniach o zwolaniu sesii.

fad$ ni9 zglgslli uwag i wniosk6w do porzqdku obrad.
Pan Marian Ligman - przewodniczqcy ituay poaa* pod glosowanie porzqdek obrad:
!a{a Gninv w glosowaniu jrwnym na ustrwowy skrad Rady ri n"a"vo, obecnofci13 Radnych, jednogrofnie 13 glosani 'za'przyiqrapozqaek otraa rc{vrrr.".ii n"avGminy.

Ad.4

Przyjgcie protokolu z XXVII sesji Rady Gminy Rybno.

Pan Marian Ligman - przewodniczqcy 
l3g C-inV zwr6cil sig do Radnych z pytaniem, czy

se uwagi do sporzqdzonego protokolu z >OfVtI ses.li Raay Gminy.
Radni nie zglosili uwag, ani poprawek do protokolu.

ladr Gniny w glosowaniu jawnym na ustrwowy skrad Rady 15 Radnych w obecnoicir-3 ladnvcb jednoglosnie 13 glosami , u . irtviQr^ proiok6l , xivrr .oji i.ovGminy.

Ad.5

sprawozdanie z dziararnoici Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Ry bno za 2012 rd.

P-zewodniczqcy Rady - pantrarian Lignan popros* o zabranie glosu przewodniczqpego
Komisji Rewizyjnej Pan Jana Fafinskiego. przewodnicz4cy Komisji-Rewi ,y:"": pr""A":ryt
Radzie Gminy sprawozAanie z dzjalalno5ci Komisji Rewizyjnej za20l2 rct " ' )

- sprawozdanie stanowi zal4cznik do niniejszego protokolu.

Ad.6

log"9q4or"y Rady - Pan Marian Ligman poprosil o zabranie glosu Skarbnik Gminy
Paniq Zdzislawq Kanicz.

skarbnik Gniny - Pani zdzisrawa Kanicz^wyjasnila proponowane zmiany w wielolehiej
Prognozie.Finansowej Gminy Rybno na rata 20ii -zozo.pniskarbnik wyjxnr^,;;r-i^^
wielolehiej Prognozy Finansowej dotvczv wprowadzenia rubrykiwynoiii,iaaz0itil.

Y ."*SZku z brakiem uwag i pytaf ze strony Radnych
dyskusjg i zav4dzil glosowanie nad projektem uchwalv w
Finansowej Gminy Rybno na lata 2013-2020.

Podjpcie uchwal w nastgpujqcych sprawach:

1) Z.i"o" wi"lol"toi.i p"o*o- Fio"oro*.i G-ion Rrboo o" l"tu 2013-2020

Przewodniczqcy Rady zarnknal
sprawie Wieloletniej prognozy



_ edl Gminy w glosowaniu jawnym nr ustrwowy sklad 15 Radnych w obecnosci
13 Radnych, jednoglosnie 13 glosami ,, za' podjpla uchwarg Nr xxvnvur3 w sprawie
zmiany wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rybno na lata 2013-2020 (uchwala
stanowi zalqpznik do protokolu).

2) Zmian w bud2ecie Gminy Rvbno na 2013 rok

Pnewodnicz4cy Rsdy - Pan Marian Ligman poprosil o zabranie grosu Skarbnik Gminy
Pani4 Zdzislawg Kanicz.

skarbnik Gminy - Pani Zdzislawa Kanicz powiedzi efiu,, dol<nnuje siq nastqtui4cych zmian
w bud:2ecie Gminy Rybno na 2013 rok w rJziale 600 Transport i tqi""osi -'iotanuje sie
pnenyesienig miqd4t pmagrafami wydatlaiw biei.qcych w rozclziale ,,Transport i lqcznoit" w
n'ysokaici 2 000,00 zl z przeznaczeniem na opraty za zaiqcie pasa drogiwego dia zarzqdu
Dr6g lllojew6dzkich. It dziale 80/ ort'wiata i wychowinie 

-- 
dolaniie siq przeniesienia

wydatlrlw bieiqcych miqdzy paragrafami w rozdziale ,,szkoly podstawoie" 
" )ieznaczeniemru wyplatq dodatl<owego wyngrodzenia rocmego. "

O glos poprosil Radny Pan Andnej Kornacki.
Rr9oy : Pan Andnej Ko-rna$i zapytzl:,dlaczego w uzasadnieniu do uchwaly, nie ma
podanej lcwoty wydatkdw w dziale 80 t O:ivtiata i wvihowanie? "
skarbnik - Pani zazislawa Kanicz odpowiedziala:,, kwota ta jest podana w zalqczniht
nr I ".

Wigcej pytaf i uwag ze strony-Radnych nie bylo. przewodnicz4cy Rady zamknal dyskusjg i
Tavaazi^t 

glosowanie nad projektem uchwaly w sprawie zmian wiudzecie Gminy Iiybno na
2013 rok.

_ _ Rada Gniny w glosowaniu jawnym nr ustawowy sklad 15 Radnych w obecnoici
13 Radnych, jednoglofnie 13_ glosami^,, 

-za' 
podjpta uchwalp Nr xxv[i/2/13 w sprawie

zmian w budiecie Gminy Rybno na 2013 rok (uchwala stanowi zalqcznik do protokoluy.

ait.7
Wolne wnioski i zapytania

Glos zabral Przewodnicz4cy Rady Gminy.
Pzewodnicz4cy Rady - Pan Marian Lisman poinformowal, iZ wptynglo pismo z Urzgdu
Marszalkowskiego Marszalkowskiego 

. 
sprawie uzgodnienia i ' zaopiniowania planu

aglomeracji Rybno. wskazal 16wniez, iz w przedmiotowej sprawie toniecznym iest Je;rozpftzenre gznz Komisje Rady .

O glos poprosil Pan Syhrester Kasprowica
Pan sylwester Kasprowicz zwr6cil sig z pytaniem do pana w6jta:,, czy droga przebiegaiqca
kolo Pana Krupinshego jest gminna czy samoistna? "
w6jt Gminy - Pan Edmund Ligman odpowiedzial: ,, droga ta jest wlasnoscia Skarbu
Pafstwa we wladaniu Gminy. W tej sprawie toczy sig proces.. .

Pnewodnicz4cy Rady - Pan Mariau Ligman zapytat pana w6jta: ,, czyli do momentu
rozstrzygnipcia sprawy, obowiq-zuj4 zasady dotychczasowe?',



W6jt Gminy - Pan Edmund Ligman odpowiedzial:. ,, tak ,,.
Przewodnicz{cy Rady - pan Marian Lifoan powieiziat: ,,znam status tej drogi. zdziwirem
sie po przeczytaniu artykulu w Gazecie Dzialdoiskiej, 2e ta droga j"st Sniii,;.' 

' --

o glos poprosil Radny - psn.Tomas_z wpgrzynowski Radny powiatu Dziardowskiego.Radny Powiatu Dziardolskiego -.pan fomasz wlt ryoot"rLi powiedziatr ,, i"i ow^zimowy' Proszq o ev'entuarne uwagi d9. powiatowegi"Zarzqdu nis airyriii'lii aragpowiatowych. Chcemy, aby poszczeg,lni wykonaicy, lddrb .y;ri; ;r;;;g: lwteiryciewywiqzywali siq ze swojej pracy,

O glos poprosil Radny - pan Andrzej Kornacki.
Radny - Pan Andrzej Kornacki zwricil sig do pana w6jta: ,vostar wywotany temat drogikalo Pana Krupinshiego. Zy*l"yr! siq'iak iigto dojit do tahiego incydentu, rWbardziq ze juz tara tragedia miar miejsce. "errgiii tq odpowiednie itiiti,'ii*i)* a"teg?: 

?b/ .zliyowat siq tego Wu sprawami. Chcialbwt wobec tego ;r;;;;,-;;-^""r*,;:itrl#:: *terwencie?Po drugie, czy wyiainito siqtos , spra*ii sroiai io sii"tti"q *
W6jt Gminy - Pan Edmund liSna1 odpowiedzial:.,, sytuacja byta nieprzyjemna. Mojeapele, ld6re kieruiq na zebranuch iieiskich, 

.ni" c"qsti ;"ynosrq skuterc lrobec czego mamytatca svtuacjq. jata miata miejsce ,i"i"*"o, t,ot iipiii"Luiiis"ili i,i"i iiriia, ,r"nzwierzqt. sprawq prowadzi policja_z Lidzbartca. wszczqt r6wniez postepowanie powiatowy
weterynarz. Jak slusznie zauwair't pan Kornacrci, n intiuproru. My,q, ze dziatania p6jdqw W kierunku, aby w nrOsllosc.i mpobteSat 

!eSo",,pi ,ytu*ior. Z naszej strony, co byiomo2liwe do zrobienia w tej sprawie, zostalo-zrobiine." '

';,r!:":;ff' 
za iwietlics' czekamv na decvziq' Toczv siq odwolanie w tei sprawie v)

0 glos poprosil Radny - pan Bogdan Kopariski.
Radoy - Pan Bogdan Kornacki-zwr6. .if ao ru"u w6jta: ,, pytarem na ostatniej sesji oodwodnienie prry Panstwu Graszek i Graboiskich. ii
w6jt Gminy - Pan Edmund Ligman odpowieJziar ,, czekamy na projerd odwodnienta,,.

Wigcej wniosk6w i pytari nie bylo.

Ad.8
Zamkniecie obrad.

Po wyczerpaniu porz4dku dziennego sesji przewodniczqcy Rady Gminy pan Marian

f;ig;an 
noazietowal Radnvm, gosciom i"a.:i l^r"Gobradv )o(VrI sesji Rady Gminy

Na tym protok6l zakofrczono

hotokolowala

nnuso@
Przewodnicficy Rady Gminy

StY**


